
Bestyrelsesmøde afdeling 28    den 10. september 2019 

 

Tilstede: Sofie Kirkeby, Mette Sneistrup Gyldenløve Kjeldsen og Pernille Christiansen 

 

Siden sidst.  
På bestyrelsesmødet den 1. april (der findes desværre ikke et referat) talte vi om, at det ville være 
rart at lære vores naboer bedre at kende og at vi derfor ville lave nogle fælles arrangementer. 
 

En oplagt mulighed var at deltage i Danmarks længste kaffebord - BLs 100 års fødselsdag. Og vi 
bestilte optimistisk service ol. Til 50 personer.  
Der blev delt invitationer ud til samtlige beboere og nabohusene omkring. 
Desværre var der kun 3 tilmeldinger 
På dagen dukkede der kun to op. Det var en hyggelig formiddag (i kælderen pga. kraftig regn) 
 

Vi inviterede til Sankt Hans, men besluttede i sidste øjeblik at aflyse, da der ikke var tilmeldinger, 
ud over vores familier. 
 

Markvandring 

Den 13. juni var vi på markvandring sammen med Aksel Nissen. Vi gennemgik bygninger ude samt 
udearealerne på Nørrebrogade 27,29,31,33,37 og 51.  
Vi har i Bestyrelsen talt om ,at vi vil rykke for tagrende-gennemgang, da vi kan konstatere at med 
de seneste måneders kraftigt regn, trænger de hårdt. 
De grønne områder er generelt pæne, på nær den trekant ud for nummer 29, på havesiden, som 
er helt tilgroet. Den er nu i skrivende stund ryddet. 
 

Vi ønsker stadig at skabe nogle fælles arrangementer i afdelingen, og vil derfor sende et 
spørgeskema ud til samtlige beboere for at få input til, hvad vores naboer kunne have lyst til. 
Skemaet bliver omdelt her i efteråret og kan afleveres i postkassen i vaskeriet. 
 

Der er oprettet en facebook gruppe som alle, i afdelingen, er meget velkommen til at være en del 
af. Gruppen hedder ”Afdeling 28 Østerbo” Gruppen er tænkt som et sted, hvor man kan tale om 
emner, som kommer alle beboere til gode. 
 

Som det sidste emne diskuterede vi ”Sæt det gode liv i boligforeningen på dagsordenen” 

Der er et tiltag i forbindelse med FN´s verdensmål, som er med til at udvikle boligafdelingen.  
Igen bliver vi lidt udfordret af den kommende helhedsplan, der bringer og i en form for 
venteposition.  
Dog vil vi undersøge muligheden for at stille en affaldsbeholder mere i vaskeriet, så vi der kan 
sortere plastikdunke og pap fra - i dag går alt affald i en beholder. 
 

 

 

Kære nabo i Afdeling 28 



Vi vil gerne høre din mening. 

Vil du være interesseret i at deltage i fællesarrangementer, som bestyrelsen laver, for alle beboere 

i afdelingen? 

 

JA 

 

NEJ  

 

Hvis nej, hvorfor?________________________________________________________________________ 

 

Har du gode idéer til kommende arrangementer? 

______________________________________________________________________________________ 

  

 

 

Klip 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Dit svar bedes afleveret i postkassen, i vaskeriet.  
Tak for dit svar ☺ 

Info:  

Vi har oprettet en Facebook – gruppe til dig i Afdeling 28 

Gruppen hedder: Afdeling 28 Østerbo. Du er meget velkommen ☺ 

Gruppen er tænkt som et sted, hvor man kan tale om emner, som 
kommer alle beboere til gode. 
 
Med venlig hilsen 
Bestyrelsen i Afdeling 28. Mette, Sofie og Pernille. 

 


